
Bestuursvergadering nr. 
Datum: 7 sept 2020
Plaats: Dorpshuis D’n Brak

Verslag naar: Dorpsraad
                      Gemeente
                      
Aanwezig: 
Afwezig: 
Notulist:    
Volgende vergadering: 5 okt 
2020

dorpsraadmariaheide@gmail.com

1. Opening:  
2. Inloopspreekuur:

a. De bomen die in de Pastoor v Haarenstraat en langs de 
Stadsontsluitingsweg in de loop der jaren zijn gesneuveld 
om verschillende redenen, zijn ook nooit vervangen. Dat 
is jammer. We zullen dit aankaarten bij de gemeente.

b. AED-werkgroep: Door partij Lokaal is bij de laatste 
raadsvergadering een amendement ingediend. Dit heeft 
het niet gehaald. Toch heeft de wethouder toegezegd dat 
het buitengebied in het onderhoud wordt meegenomen. 
In het overleg met de 3 Stichtingen(Hartsave Veghel- 
Rooi-Schijndel)waar ook de gemeente en 2 
dorpsraden(A.vd Heijden,Olland en Marie-José)zijn 
vertegenwoordigd, willen de 3 stichtingen dit plan nog 
niet volgen. Eerst willen ze de AED-lokaties opnieuw 
indelen. De vertegenwoordigers van de Dorpsraden zijn 
het daar niet mee eens. 

3. Verslag vorige vergadering : zie verslag in rood.
Punt 3: pinapparaat D’n Brak: 
Antwoord van bestuur D’n Brak: Voorlopig komt dat niet ivm 
financiële administratie. Over een tijd zal Maria dit via de KBO 
nog eens opnemen. 
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Rondvraag: omdat Joep er nu niet is blijft dit punt staan tot 
volgende keer: 
Joep: Er wordt hard gereden in onze straat. Joep wil hier iets aan 
gaan doen.

4. Postlijst: zie lijst
12 juli Prikpost: 
Jos:  Er zijn nu nog 8 prikposten. Er vindt momenteel overleg 
plaats met de  overige lokaties, maar in MH komt er 
waarschijnlijk geen meer terug, want de kleine vervallen. 
(leefbaarheid!). 
Whatsappverkeer betr. pand Trambar:
 Er was vergunning aangevraagd om bestemming te wijzigen 
voor bewoning. Aanvraag is ingetrokken. Het pand zou 
inmiddels verkocht zijn.
24 juli: Integr Gebieds Beheer Plannen. Bijeenkomst 16 sept Jos 
gaat met Henry mee .
13 aug: vervangen straatverlichting met Led-lampen in kader 
duurzaamheid. Start eind augustus.
2 sept: zonnepark Hintel: een aanwonende heeft vragen gesteld 
over ons standpunt . Het betreft een initiatief van een particulier 
grondeigenaar. Gemeente moet aantal gebieden uitkiezen. Er 
zijn 50 aanvragen gekomen, waaruit  7 geschikte lokaties zijn 
aangewezen. De normale procedures kunnen door burgers 
gevolgd worden, met name bezwaarprocedures.
4 sept: Fruitbomen Versantvoortstraat. De takken hangen te 
laag. De grond is van de gemeente. Men kan dit melden bij 
gemeente.

5. Aandachtspunten/acties:
INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL: 
Er is een prijsopgave gekomen van Sports2Play.

PROJECTEN: 
Attentietegels zijn bijna klaar.  Op welke plaatsen ze mogen 
liggen, bv wel/niet in asfaltpaden, is in overleg.

ENQUETE: 
Leefbaarheidsmonitor loopt vertraging op. Edward is er nog mee 
bezig. Henri heeft mbt de samenvatting met Zoë Verdiesen  



gemaild, omdat de tekening niet compleet is. Een deel van MH 
staat niet op de kaart. Nog geen reactie.

MOBILITEITSVISIE MEIERIJSTAD:
31 aug was een bijeenkomst. Is Edward daar geweest en wat 
kwam eruit? (Edward afwezig)

MONUMENT MARIAHEIDE 100: 
Henri heeft vragen gesteld 18 juli. 20 juli kwam het antwoord 
dat men wacht op antwoord van Nobralux. Op 22 aug weer 
gemaild. Tot nu toe nog steeds geen antwoord.
We constateren dat de grondverlichting niet werkt en dat de 
verlichting in de zuilen ook niet dezelfde is als voorheen. Lijkt in 
geen enkel opzicht op de oorspronkelijke verlichting.

GOORDONKSEDIJK: 
Binnenkort klein onderhoud. Groot onderhoud in 2021 mits 
goedgekeurd in de raad.

SNELFIETSROUTE: 
Op 27 juli nieuwe tekeningen gekregen. 28 aug is definitief 
ontwerp ter inzage gelegd via site gemeente. Tot 14 september 
kan men zienswijze indienen.

HONDENUITLAATROUTE: 
Antwoord gehad. Dit zal worden meegenomen in een 
totaalplan.

SPEELTUIN STEENOVENSTRAAT:
Uitbreiding met groot parcours en een glijbaan. Alles in 
ontwerptekening aangepast. Ze hebben ook een vd tipi’s 
opgeknapt en ingevlochten. Uitvoering van het werk in 
sept/oktober.

GLASVEZEL: 
Info avonden zijn (buiten MH) geweest. Op 11 sept is in D’n Brak 
een info/aanmeldavond. Er zijn al redelijk wat aanmeldingen. 
SCMH kan als tussenpersoon abonnementen verkopen en krijgt 
per aanmelding een bedrag. Er is een emailadres voor vragen 
aangemaakt. 



TOEKOMST KERK: 
Op 21 sept bijeenkomst in d’n Brak of de gymzaal. Aanmelden 
tot 15 sept. Inleiding en uitleg door dhr Bram vd Boogaart. 
Daarna discussie in groepen. We moeten de avond promoten, 
vooral bij de jongere generaties.

6. Bestuursmededelingen: 

7. Jaarwerkplan: vlag  is al verwisseld.

8. Heise Krant: 
Artikel over de speeltuin. 

9. Rondvraag: 
Maria: gelezen in BD (29 aug): over Stimuleringsregeling 
Landschap Noord Brabant. Subsidie is bedoeld voor 
landschappelijke elementen voor particulieren. Kan dit 
interessant zijn?

10. Sluiting: 10.00     uur 


